
   P r o t o k ó ł 

 z zebrania wiejskiego sołectwa Skarlin 

Zebranie odbyło się w dniu 7-go lutego 2019r., o godz. 18.30, w lokalu świetlicy wiejskiej                        

w Lekartach. Na ogólną liczbę 478 stałych, uprawnionych do głosowania mieszkańców sołectwa,               

w zebraniu udział wzięło 45 mieszkańców (uprawnionych), a więc mniej aniżeli 1/10 stałych 

mieszkańców. Zebranie odbywało się w II terminie.  /Lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Tomasz Waruszewski 

2) Radny Andrzej Pieńczewski 

3) Katarzyna Wieczorek pracownik Urzędu Gminy 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 

4. Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 

5. Dokonanie wyboru sołtysa: 

a)   zgłaszanie kandydatur na sołtysa; 

b)   przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych w statucie 

 sołectwa; 

c)    przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników głosowania. 

6.    Ustalenie liczby członków rady sołeckiej 

7.    Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 

a)    zgłaszanie kandydatur na członków rady sołeckiej; 

b)    przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady sołeckiej, 

       określonych w statucie sołectwa; 

c)    przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie wyników 

       głosowania. 

8.   Wnioski, zapytania i informacje. 

9.    Zakończenie zebrania 

 

Przebieg  zebrania: 

Ad 1  

Zebranie otworzył i prowadził Pan Andrzej Pieńczewski, który powitał zebranych i stwierdził 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Ad 2 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. Do zaproponowanego porządku 

obrad nie zgłoszono żadnych uwag. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

Ad 3 

Pan Andrzej Godziński przedstawił  sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej                        

za 2018r. /sprawozdanie  stanowi załącznik nr 2/.  

Ad 4 

W dalszej części Przewodniczący zebrania zaproponował wybór komisji skrutacyjnej, która 

przeprowadzi tajne głosowanie sołtysa i rady sołeckiej, poinformował również, że członkowie 

komisji skrutacyjnej nie mogą kandydować na sołtysa. 



W skład komisji skrutacyjnej weszły 3 następujące osoby, które wyraziły na to zgodę: 

 

1. Anita Grzywacz 

2. Katarzyna Bednarska 

3. Małgorzata Pieńczewska 

 

W głosowaniu jawnym kandydatury zostały zaakceptowane jednogłośnie. 

 

Ad 5 

Wybory sołtysa 

a) Zgłoszono jednego kandydata na sołtysa - Andrzeja Godzińskiego, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. Więcej kandydatów nie zgłoszono.  

b) Przewodniczący zebrania zapoznał zebranych z zasadami głosowania na sołtysa.  

c) Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.  

 

Odbyło się głosowanie 

 

Przedstawiciel komisji skrutacyjnej Pani Anita Grzywacz odczytała treść protokołu głosowania 

/protokół stanowi załącznik nr 3/. Komisja skrutacyjna po przeliczeniu głosów stwierdziła, że w 

głosowaniu tajnym, Pan Andrzej Godziński uzyskał 37 głosów na 44 oddane głosy (przeciw -7 głosy, 

nieważnych - 0 głosów) 

Wójt Tomasz Waruszewski, radny Andrzej Pieńczewski oraz zebrani mieszkańcy pogratulowali 

wybranemu na sołtysa wsi Skarlin Panu Andrzejowi Godzińskiemu. 

 

Ad. 6 

Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 

Pan Andrzej Pieńczewski poinformował zebranych, że zgodnie ze Statutem Sołectwa, rada sołecka 

może liczyć od 3 do 6 osób, łącznie z sołtysem, który jest przewodniczącym rady sołeckiej. 

Przypomniał, że w poprzedniej kadencji rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 6 osób, następnie  

poprosił o zaproponowanie liczby członków rady sołeckiej. 

Zebranie ustaliło jednogłośnie, że rada sołecka będzie liczyła łącznie 6 osób. 

Zmieniono skład komisji skrutacyjnej, w skład której weszła Pani Barbara Topolewska w miejsce 

Pani Anity Grzywacz. Pani Barbara Topolewska wyraziła zgodę na udział w pracach komisji 

skrutacyjnej, a w głosowaniu jawnym kandydatura ta została zaakceptowana jednogłośnie. Po 

zmianach w skład komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów do rady sołeckiej weszły 3 

następujące osoby: 

1. Katarzyna Bednarska 

2. Małgorzata Pieńczewska 

3. Barbara Topolewska 

Ad. 7 

Dokonanie wyboru rady sołeckiej.  

a) zgłoszono następujących kandydatów do rady sołeckiej: 

1/ Edmund Bartycha 

2/ Zygmunt Godziński 

3/ Dariusz Łukaszewski 

4/ Radosław Wiliński 

5/ Anita Grzywacz 



Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do rady sołeckiej - nie wyłoniono więcej 

kandydatów. Przewodniczący zebrania przedstawił zasady głosowania do rady sołeckiej, a komisja 

skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.  

 

Odbyło się głosowanie 

 

Przedstawicielka komisji skrutacyjnej Pani Katarzyna Bednarska odczytała treść protokołu 

głosowania /protokół stanowi załącznik nr 4/ Komisja skrutacyjna po przeliczeniu głosów stwierdziła, 

że w głosowaniu tajnym, poszczególni kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

 

1/ / Edmund Bartycha  38 

2/ Zygmunt Godziński 40 

3/ Dariusz Łukaszewski 34 

4/ Radosław Wiliński  39 

5/ Anita Grzywacz  41 

 

W skład rady sołeckiej wsi Lekarty weszli: 

1/ / Edmund Bartycha   

2/ Zygmunt Godziński  

3/ Dariusz Łukaszewski  

4/ Radosław Wiliński   

5/ Anita Grzywacz  

Wszyscy zebrani pogratulowali wybranym przedstawicielom rady sołeckiej.  

 

Ad. 8 

Wójt Gminy  pokrótce omówił sprawy bieżące min. podjął temat wybudowanej stacji uzdatniania 

wody w Skarlinie, jednej z najnowocześniejszych w powiecie nowomiejskim, wyposażonej w system 

filtracyjny oczyszczający wodę oraz mobilny agregat prądotwórczy. Przekazał mieszkańcom by 

zgłaszali się do ZUK w Mszanowie w celu omówienia szczegółów doprowadzenia przyłącza do 

domów.  Mieszkańcy zapytali kiedy będzie remontowana sala gimnastyczna, Wójt przyznał, że na 

dzień dzisiejszych nie ma na to środków finansowych, dopiero została wyremontowana szkoła. Na 

pytanie w sprawie internetu na wybudowaniach, Wójt powiedział, że ten teren też będzie obejmował. 

Mieszkańcy zgłosili problem nieodśnieżanych chodników przez właścicieli posesji, a także zwrócili 

się z prośbą usunięcia topoli, pod ciężarem której ulega zniszczeniu linia energetyczna. W 

odpowiedzi Włodarz Gminy powiedział, że problem ten zostanie zgłoszony do zakładu 

energetycznego. Wiele pytań dotyczyło dróg lokalnych, min. tzw "małej drogi" oraz drogi 

powiatowej w stronę Nowego Miasta Lubawskiego. Wójt podkreślił, że inwestycje na ten rok są już 

zaplanowane i nie ma mowy na kolejne. Jednak środki z funduszu sołeckiego można przeznaczyć na 

dokumentacje projektową, która jest ważna 3 lata, drogę wewnętrzną z kostki betonowej można 

wykonywać małymi etapami. 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

protokołowała                                                                        Przewodniczący zebrania 

Katarzyna Wieczorek                                        Andrzej Pieńczewski 

 


